
Kontakti ry:n hallituksen kokous 10/2021 
 
Aika keskiviikkona 15.12.2021 klo 18 
 
Paikka Ryhmätila 330, Oppimiskeskus Aleksandria 
 
Läsnä Arttu Manninen (kokouksen puheenjohtaja), Kaisa Naapuri, Ella Kokkonen, Jonna Rajala, 

Katri Laitinen, Aliina Kaarna, Max Lainema, Eveliina Väkeväinen (kokouksen sihteeri), Milja 
Raippalinna, Arttu Ahmala 
 
 

1. Kokouksen avaaminen 
 
 Puheenjohtaja Arttu Manninen avaa kokouksen 18.07. 
 
2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
 
 Olemme laillisesti kokoon kutsuttuja ja päätösvaltaisia. 
 
3. Esityslistan hyväksyminen 
 
 Hyväksytään esityslista.  
 
4. Hallinto 
 

Toimintakertomus alkuvuodesta valmiiksi. Jokainen kirjoittaa omasta vastuualueestaan. 
Arttu laittaa infoa myöhemmin tänä vuonna.  
 
Uuden hallituksen perehdytykset vk 2 tai 3. Uusi ja vanha hallitus paikalle. 
 
Hyväksytään viisi uutta jäsentä Kontaktin jäseniksi. Keskustellaan myös muiden yliopistojen 
opiskelijoiden jäsenyydestä. Toimintaan saa osallistua, mutta sääntöjen mukaan ei voida 
hyväksyä yhdistyksen jäseneksi.  

 
5. Kulttuuri 
 
 Ei kokoukseen tuotavaa. 
 
6. Työelämä ja alumnit 
 

HelsinkiMission excu 8.12. Ilmoittautuneita 12, lopulta 7 paikalla. Excu oli hyvä, 
joulukalenterit myös.  

 
7. Opintoasiat 
 

Opintokyselyn vastauksien esittely ja terveisiä tieteenalakokouksesta 14.12. Aliina ja Jonna 
paikalla esittelemässä opintokyselyn tuloksia. Saatu 7 hyvää vastausta kyselyyn, joka käsitteli 
yleisesti kursseja, laatua ja saavutettavuutta. Kandiopiskelijoilta kritiikkiä kurssien 
yksipuolisuudesta ja pääaineopintojen vähyydestä, kandin kirjoittamiseen liian vähän 
työkaluja. Kursseihin ei voida vaikuttaa juuri, sillä teoriat on käytävä ennen muuta, mutta 



maisteriopinnot monipuolisempia. Jatkossa mahdollisesti myös pakollinen tieteenfilosofian 
kurssi kandivaiheessa. 
 
Kurssien kuormittavuus kyselyn perusteella 50-50. Vuonna 2019 aloittaneet opiskelijat 
tuntevat unohtuneensa. Plussaa myös saavutettavuuden kysymysestä, aikaisemmissa 
opintokyselyissä ei ole kysytty sitä, kokevatko vähemmistöihin kuuluvat osallistumisen 
vaikeaksi. 
 
Henkilökunta kuuntelee ja kiittää palautteesta.  
 
Kontaktille terkkuja myös, ensi vuonnakin halutaan jatkaa henkilökunnan ja Kontaktin tiivistä 
yhteistyötä. Mainostetaan myös toiveesta tapahtumaa Sociology Talks. Tammi-helmikuussa 
voisi järjestää opintojen kehittämispäivän.  

 
8. Web- ja tiedotusasiat 
 
 Saatu kommentti vanhemmalta opiskelijalta, että Kontaktin mainonta tavoittanut hyvin.   
 
9. Tilat 
 

Viime kokouksen aikana soiteltiin Alina-jaosta, jossa meille luvattiin 11.4. toiseksi vuoroksi. Ei 
kuitenkaan saada kyseistä vuoroa, koska se oli jakokierroksen aikana jaettu jo toiselle 
järjestölle.   
 
Hissiremppa alkaa keväällä. 
 
Katellaan vuosijuhlatilaa myöhemmin. 

 
10. KV ja suhteet 
 
 Ei kokoukseen tuotavaa. 
 
11. Yhdenvertaisuus 

 
Yv-suunnitelman päivittäminen nettisivuille, myös turvallisen tilan periaatteet ja 
ympäristösuunnitelma myös. Tehdään Yhdistys-välilehden alle uusi Asiakirjat-sarake. Eve 
laittaa. 
 
Keskustellaan tapahtumaturvallisuushenkilön turvallisuudesta. Tulevissa tapahtumissa on 
tärkeää olla vähintään kaksi turvallisuushenkilöä, jotta voi tukeutua/kysyä apua toiselta, jos 
on vaikea tilanne. Jatkossa nähdään hyväksi myös käydä läpi ennen isoa tapahtumaa 
mahdollisia tilanteita ja toimintatapoja, jotta osataan valmistautua paremmin. 
Turvallisuushenkilökoulutuksesta oleva dokumentti otetaan talteen ensi vuotta varten. 

 
12. Ympäristö 
 
 Vaalikokouksessa taas erinomaisesti kierrätetty. Sama toiminta jatkuu. 
 
13. Tapahtumat ja virkistys 
 

Menneet tapahtumat 
 



• Vaalikokous 29.11. Kuppalassa. Uusi hallitus valittu, paikalla 19 henkilöä. 
Virkailijahaku tehdään ensi vuodelle, jotta kaikki halukkaat pääsee toimintaan 
mukaan.  

 
Tulevat tapahtumat 
 

• Kämppäapprot 18.12. Aliina ei pääse mukaan, muut messissä. Aloitellaan klo 16.  
Max ilmoittelee lopullisesta suunnitelmasta.  

 
14. Talousasiat 
 

Lahjoitukset järjestöille, rahaa budjetoitu tähän 400e. Tilillä yli tonni.  
 
Ehdotetaan, että tehdään 400e suuruinen lahjoitus hyväntekeväisyyteen järjestöille ja 
päätetään järjestöt kokouksen jälkeen. Mukaillaan jaossa viime vuoden kaavaa ja valitaan 
Kontaktin arvojen mukaisia järjestöjä. Hyväksytään ehdotuksen mukaisesti.  
 
Arttu kokoaa yhdistykset viime vuodelta, laitetaan äänestys niitä.  

 
15. Muut esille tulevat asiat 
 
 Ei muuta.  
 
16. Posti 
 
 Ei olla haettu.  
 
17. Seuraavan kokouksen ajankohta 
 

Lahjoituksiin liittyvästä asiasta tulossa sähköpostikokous, kun asia on edennyt.  
 
Seuraavan hallituksen kokouksen doodlettaa vuoden 2022 puheenjohtajisto. 

 
18. Kokouksen päättäminen 
 
 Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 19.06.  
     
 


